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Brutální vražda v období 
Samhainu! 
29.10.2023 VEVA 

Jak jsme psali 
v minulém čísle, Praha 
a její mystika 
v kombinaci s obdobím 
kolem Samhainu je 
ideální pro nejrůznější 
rituály. A také jsme 
varovali před možným 
zneužitím magie ke zlým 
účelům. Bohužel, je toto 
varování stále více 
a více důležité, neboť 
zlých lidí je spousta. 
Tyto osoby se neštítí 
vyvolávat odporné 
bytosti, které posílají 
provádět nechutné věci 
počestným pražanům. 
A proč o tom píšeme? 
Čerstvě se k nám 
donesla opravdu 
znepokující zpráva, 
kterou si nemůžeme 
vykládat jinak, než že 
někdo chtěl záměrně a co 
nejbrutálněji odstranit 
opravdu dobrého 
člověka. 
Je smutnou zprávou, že 
bestii padl za oběť 
altruistický vědec 
doktor Marko Murár. 
Tento člověk se, spolu se 
svým kolegou doktorem 
Aloisem Adamčíkem, 

zasloužil o zlomový 
průlom při léčbě Nails-
Tsvetkovova syndromu 
(geneticky získaná 
nemoc). Tělo doktora 
Murára se našlo dnes 
večer po celém jeho 
zamčeném bytě. Dle 
popisu místa činu, 
který se nám podařilo 
získat, nemůže mít 
tento zrůdný čin na 
svědomí obyčejný 
člověk. Z toho vyplývá, 
že na něj někdo musel 
vyslat bestii, která 
ukončila jeho existenci 
opravdu nelidským 
způsobem. Ale kdo mohl 
mít k tomuto prostě 
žijícímu vědci takovou 
zášť, aby na něj 
poštval něco takového? 
Nebo (ačkoli naše 
redakce o tom rozhodně 
není přesvědčena) byl 
altruismus doktora 
Murára jen 
předstíraný a on sám 
chtěl někomu “dopřát” 
návštěvu takového 
nebezpečného stvoření, 
ale vymklo se mu to 
z rukou? 

Lidová magie 

Tradiční bradavice k moderní 
čarodějnici nepatří! 
28.10.2023 REMA 

V mnoha pohádkách se 
čarodějnice pyšní 
rozsáhlou sbírkou 
bradavic, tento tradiční 
obraz však již dnes není 
právě žádoucí. Proto jsme 
se rozhodli načerpat pár 
doušků ze studnice lidové 
moudrosti nejen pro 
čarodějnice, ale pro 
kohokoli, kdo by chtěl 
vylepšit svůj vzhled. 
 
1) Uřízneme 7 nebo 9 
proutků (ale rozhodně ne 
8!). Až ztrouchniví, 
bradavice se ztratí. Má to 
jen jeden háček - u toho 
řezání nás nikdo nesmí 
vidět. Není specifikováno, 
jaké proutky to mají být, 
ani kam je uložit. 
V rámci urychlení 
procesu můžeme tedy 
doporučit zvolit proutky 
co nejtenčí a nejmenší 
a umístit je na teplé 
vlhké místo (například do 
kompostu nebo pod vanu). 
 
2) Uřízneme 5 proutků, 
svážeme dohromady a 
položíme na cestě. Až je 
rozdrtí povoz, 

bradavice se ztratí. 
Není jisté, zda to 
funguje i s autem. 
 
3) Utrhneme 9 listů 
vavřínu (bobkový list, 
výborný do polévky) 
a zakopeme je o půlnoci 
z 30. dubna na 1. 
května. Vzhledem 
k současnému datu se 
nám tato metoda zdá 
poněkud časově náročná, 
ale naštěstí se uvádí, 
že je možné listy 
zakopat i o úplňku. 
Nepodařilo se nám najít 
informaci, jak dlouho 
pak proces trvá. 
 
Zbylých cca 20 metod 
zahrnovalo týrání 
zvířat, otravování 
studní, případně nebyly 
dostatečně podrobné, 
proto je zde neuvádíme. 
 
Za funkčnost uváděných 
postupů neručíme, 
v celé redakci se nám 
nepodařilo najít 
dohromady ani jednu 
bradavici, abychom 
mohli provést testy. 
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Malý pomocníčci 

Domácí skřítkové - dobrý 
sluha, ale zlý pán 
28.10.2023 VEVA 

Jak všichni víme, 
nejlepší tvaroh je 
domácí. A nejlepší 
domácí tvaroh pochází 
z mléka, o jehož 
zkysnutí se zapříčinil 
domácí skřítek. 
Nebudeme si nic 
nalhávat a schovávat 
za hezké řeči - nemáme 
iluze o tom, odkud 
pochází slepičí vejce, 
tak proč nepřiznat na 
rovinu, co způsobuje 
zkysnutí mléka. Jsou to 
domácí skřítci. Přesněji 
domácí skřítci, kteří 
namočí do mléka. Ne, 
v té větě nechybí slovo. 
Je to právě moč 
domácích skřítků, která 
vyvolá nejkvalitnější 
proces kysnutí. A co si 
budeme povídat, málokdo 
má dnes k dispozici 
pořádné čerstvě 
nadojené mléko, aby se 
mohl spoléhat pouze na 
přírodu a očekávat 
dobrý výsledek. 
Současná krabicová 
mléka přímo vyžadují 
zásah domácího skřítka, 
nemáme-li se dočkat 
pouze nechutné břečky. 
Samozřejmě je potřeba 
dodržovat hygienická 
opatření a také dbát 
o kvalitní stravu 
skřítka, abychom se 

vyhnuli možným 
nežádoucím efektům 
našeho budoucího 
tvarohu. Ale pokud už 
máme správně 
nakrmeného, čistě 
umytého a vhodně 
naladěného skřítka, 
můžeme nechat celý 
proces přirozeně 
plynout a jít v klidu 
spát. Ráno nás bude 
očekávat nádoba plná 
nejlepší suroviny na 
ten pravý domácí 
tvaroh. 
V celé této záležitosti 
se skrývá ještě jeden 
problém, který obvykle 
všechny domácí 
příručky opomíjejí: 
Domácí skřítkové jsou 
bytosti pevně vázané 
svými zvyky a nemají 
rádi změny. Proto je 
potřeba používat na 
mléko určené k úpravě 
stále stejnou nádobu, 
aby náš pomocník jasně 
věděl, kam jít, až bude 
potřeba. A tím jsme se 
dostali snad 
k poslednímu možnému 
zádrhelu - nikdy, 
opravdu nikdy, tuto 
nádobu nepoužívejte 
k jiným účelům. 
Následky mohou být 
nedozírné. 

Legální zloději! 

Opravdu si to musíme nechat 
líbit? 
29.10.2023 TOVO 

Je nešťastnou pražskou 
realitou, že polo-
státní složky si dělají 
co chtějí! Jejich 
chování vůči nám, 
běžným pražanům, je 
absolutně nepřijatelné! 
To, že mají státní 
dekret neznamená, že 
mohou arogantně 
nakráčet až k Vám do 
ložnice a sebrat Vaše 
rodinné dědictví! 
A tento příklad není 
bohužel vymyšlený. Pan 
Anonymní (pro jeho 
bezpečí nechceme 
zveřejnit jméno) se nám 
svěřil se svou 
zkušeností s touto 
institucí.  
 
“Je to naprostá hrůza! 
Představte si, že si 
chcete dát voraz a 
najednou vám buší na 
dveře nějací týpci 
v černých hadrech 
a taktických vestách. 
Já jsem z nich byl  

úplně po****ej. Jen co 
jsem otevřel dveře, tak 
se nahrnuli do 
obejváku, mávali 
nějakým lejstrem 
a prej ať jim řeknu, 
kde to je. Než jsem se 
zmohl na slovo, jako 
třeba co tu do****le 
chtěj a co hledaj, tak 
byli u mě v ložnici 
a sebrali mi vzácnou 
věc, co se u nás leta 
letoucí dědí z otce na 
syna, a pak hned 
vypadli. Ale nechali po 
sobě takovej bordel, že 
mě za něj sprdla moje 
stará!” 
 
Tak to čtete, milí 
čtenáři, arogance této 
polostátní složky 
nezná hranic a neštítí 
se Vám hrabat po celém 
bytě, jen aby Vám 
sebrali to, na co 
nemají právo! A já se 
ptám, jak dlouho si to 
necháme líbit? 

Pizza di Braddi shání zajímavé a 
spektakulární ingredience rituální 
povahy. Odvděčíme se vám na ti tutti! 
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Rozhovor se členkou okultního spolku 

Není okultní spolek jako okultní spolek 
13.11.2023 PEMA 

Vzhledem k událostem posledních 

let a měsíců začaly v Praze 

vznikat nejrůznější okultní 

spolky. Tomu dobře rozumíme - 

více lidí dokáže spojenými silami 

víc než jednotlivec. Okultní klub 

Vám může pomoci najít jiné osoby 

s podobným zaměřením a pomoci 

s vlastním rozvojem. Občas se 

však takový spolek může nehezky 

zvrtnout a jeho účelem už nemusí 

být mírumilovné rozvíjení 

magických znalostí ve skupině, 

ale naplňování sobeckých cílů 

jednotlivce, který se postaví do 

čela takového spolku. Tento 

“vůdce” je obvykle velmi 

charismatický a přesvědčuje Vás 

o důležitosti i správnosti 

činností, které byste za 

normálních okolností označili za 

špatné. 

Přinášíme vám příběh jedné mladé 

ženy, která byla členkou 

wiccanské skupiny pod vedením 

Liany. Známe její skutečné jméno, 

ale přála si zůstat v anonymitě. 

Budeme jí tedy říkat Alžběta. 

Redakce: Dobrý den, chci Vám 

poděkovat za Vaše rozhodnutí se 

svěřit našim čtenářům o Vašich 

zkušenostech s jistou skupinou, 

kterou jste se rozhodla opustit. 

Alžběto, můžete nám říct, co Vás 

k ní původně přivedlo? 

Alžběta: Určitě, ráda. Před 

několika lety jsem se cítila 

ztracená, hledající něco víc ve 

svém životě. Tehdy jsem začala 

chodit na jógu a zajímala jsem se 

o mystiku. Wicca mě přitahovala 

svou spiritualitou a spojením 

s přírodou. A když jsem zjistila, 

že holky, se kterými jsem cvičila 

jógu, hledají to samé, co já, 

a zajímají se o to samé, co já, 

cítila jsem, že jsem našla svůj 

směr a svoje místo ve světě. Naše 

cvičitelka, Liana, těmto věcem 

navíc rozuměla a stala se naší 

duchovní vůdkyní. 

 

Redakce: Jak se vyvinul Váš 

vztah s Lianou? 

Alžběta: Její slova měla něco 

magického, co nás všechny 

poutalo k sobě. Pocit 

sounáležitosti a společného 

směřování byl něco, co mě lákalo. 

Také se nám všem začalo víc 

dařit, jednu z nás povýšili, jiné 

vyšel důležitý obchod a podobně. 

To všechno posilovalo naši víru 

v Lianu a naši soudržnost. 

Redakce: Jaký vliv měla Liana na 

dynamiku skupiny? 

Alžběta: Obrovský. Postupně jsme 

věnovaly více času náboženským 

rituálům a praxím, které ona 

prosazovala, než samotnému 

cvičení jógy. Její slova byla pro 

nás zákonem, a postupně se kolem 

ní vytvořila jakási aura 

nedotknutelnosti. 

Redakce: Jaké byly poslední 

rituály, které jste s Lianou 

prováděly? 

Alžběta: Poslední rituál, kterého 

jsem se zúčastnila, měl někomu 

ublížit na dálku. Předtím jsem to 

považovala za správné, protože 

nás ty osoby ohrožovaly, ale 

tentokrát jsem začala cítit, že 

to není cesta, kterou bych měla 

následovat. Objevil se ve mně 

morální rozpor, který jsem 

nemohla ignorovat. Bylo to jako 

náhlé prozření, kdy zničehonic 

zjistíte, že se z vás stává někdo, 

kým nechcete být. 

Redakce: A to bylo klíčovým 

momentem, který vedl k Vašemu 

rozhodnutí odejít? 

Alžběta: Ano. Uvědomila jsem si, 

že je směřování toho spolku 

v konfliktu s mým vlastním 

přesvědčením a etikou. Pocítila 

jsem, že se moje vlastní hodnoty 

rozcházejí s tím, co od nás 

skupina očekávala. To pro mě 

bylo varovné znamení. 

 

Jaký byl vztah skupiny s Lianou 

před Vaším odchodem? 

Alžběta: Byly jsme jako jedna 

velká rodina. Většina z nás na 

Lianu pohlížela jako na 

průvodkyni v našem duchovním 

putování. Ale postupně jsem 

začala chápat, že tato zdánlivá 

jednota byla postavena na 

podmínkách a omezeních naší 

vlastní svobody a přesvědčení. 

Redakce: Jaké byly reakce 

ostatních členek na Vaše 

rozhodnutí odejít? 

Alžběta: Postupně jsem zjistila, 

že moje touha opustit tuto sektu 

- teď tomu tak mohu říkat - 

nebyla osamocená. V rozhovorech 

s ostatními členkami jsem 

zjistila, že mnoho z nás sdílí 

podobné obavy a touhy po osobní 

svobodě jako já. Uvědomily jsme 

si, že ztrácíme samy sebe ve 

prospěch skupiny a Liany. Každá 

z nás měla svůj vlastní důvod, 

ale společně jsme cítily, že to 

není cesta, kterou chceme 

pokračovat. Jsem si jistá, že 

nakonec jsme odešly všechny. 

Lianu to velmi zasáhlo, ale 

nedržela nás. To jí musím přičíst 

ke cti. 

Redakce: Jak se změnil Váš život 

po odchodu z wiccanské skupiny 

a vlivu Liany? 

Alžběta: Po odchodu jsem začala 

prozkoumávat různé aspekty 

spirituality a otevřela jsem se 

novým způsobům myšlení. Cítím, 

že jsem získala svobodu 

rozhodovat o svém vlastním 

duchovním životě. 

Redakce: Děkujeme Vám, Alžběto, 

za sdílení Vašeho příběhu. Vaše 

zkušenost může inspirovat mnoho 

dalších lidí, aby našli sílu 

opustit spolek, který jej nutí 

jít proti jeho přesvědčení


